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          YK1 Board Meeting Update: January 12, 2020 
 

  Yellowknife Education District No. 1 
                                    5402 50 Avenue • Yellowknife, NT  • X1A 2N6 

                                        yk1.nt.ca •  yk1@yk1.nt.ca •  (867) 766-5050 

 

Pictured: Niels (pictured left) and Renee Konge were recognized by the Board of Trustees on Jan. 12 

for their generous support of YK1 schools. High school student Séréna Jenna (right) poses with some 

of her poems which have been published and are available for purchase locally and online. 

 NWTTA Collective Agreement: Trustees voted to ratify the latest collective 

agreement between Yellowknife Education District No. 1 (YK1) and the 

Northwest Territories Teachers’ Association (NWTTA) during their regular 

board meeting on January 12, 2021. The agreement is for September 1, 

2020 to August 31, 2021.  

 

 Volunteer Recognition – Niels & Renee Konge: Niels and Renee Konge of 

Yellowknife were recognized for their generous support of YK1 schools and 

programs during the regular board meeting on January 12, 2021. In a 

written statement, former superintendent Metro Huculak said, “Niels has 

been a strong supporter of YK1 initiatives. He was instrumental in various 

beautification programs at our schools over the years. Anytime I 

approached him about a project he was more than happy to support 

YK1. The community of Yellowknife is indeed very fortunate to have 

people like Niels who unselfishly give their time to support youth programs 

and activities.” Niels, Renee and other employees at Konge Construction 

have supported YK1 with a number of landscaping, beautification and 

parking lot projects over the years. The family also helps groom local ski 

trails for others to enjoy throughout the winter. 

 
Approved Meeting Motions 

 01-6207-21: NWTTA Collective Agreement 

                

        

UPCOMING EVENTS 

January 14, 2021 

Finance Committee Meeting 

District Office, 12:00 p.m. 

 

 

January 14, 2021 

PAC Meeting 

SJF 

 

 

January 18, 2021 

First Day of Exams 

SJF 

 

 

January 19, 2021 

PAC Meeting 

MHS 

 

 

January 20, 2021 

PAC Meeting 

WMS 

 

 

January 21, 2021 

PR Committee Meeting 

District Office, 12:00 p.m. 

 

 

January 22, 2021 

Policy CoTW Meeting 

District Office, 5:15 p.m. 

 

 

January 27, 2021 

PAC Meeting 

RLN 
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Le point sur la réunion du conseil de YK1 : 12 janvier 2021 
 

Administration scolaire de district 

no 1 de Yellowknife 
5402, 50e Avenue, Yellowknife NT  X1A 2N6 

    yk1.nt.ca •  yk1@yk1.nt.ca •  867-766-5050 

Photos : Le 12 janvier, le conseil d’administration a récompensé Niels (photo de gauche) et 

Renee Konge pour leur généreux soutien aux écoles de YK1. L’élève Séréna Jenna (à droite) pose 

avec un de ses recueils de poésie publiés, que vous pouvez acheter sur place ou en ligne. 
 

 Convention collective de l’AETNO : Les administrateurs ont voté la ratification 

de la dernière convention collective entre YK1 et l’Association des enseignants 

et enseignantes des Territoires du Nord-Ouest (AETNO) lors de la réunion 

ordinaire du conseil d’administration tenue le 12 janvier 2021. La convention 

couvre la période du 1er septembre 2020 au 31 août 2021. 

 

 Reconnaissance des bénévoles – Niels et Renee Konge : Le généreux soutien 

accordé par Niels et Renee Konge, résidents de Yellowknife, aux écoles et aux 

programmes de YK1 a été souligné lors de la réunion ordinaire du conseil 

d’administration du 12 janvier 2021. Dans sa déclaration, l’ancien surintendant 

Metro Huculak écrit : « Niels est un fervent partisan des initiatives de YK1. Il a 

contribué à divers programmes d’embellissement de nos écoles au fil des ans. 

Chaque fois que je lui ai fait part d’un projet, il était enchanté de soutenir YK1. 

La collectivité de Yellowknife est très chanceuse de compter des gens comme 

Niels, qui donnent généreusement de leur temps pour appuyer les 

programmes et les activités destinés aux jeunes. » Niels, Renee et d’autres 

employés de Konge Construction ont contribué à plusieurs projets 

d’aménagement paysager, d’embellissement et de stationnement de YK1 au 

fil des ans. La famille aide également à l’entretien des pistes de ski locales pour 

le plaisir de tous, tout au long de l’hiver. 

 
Motions approuvées à la réunion 

 01-6207-21 : Convention collective de l’AETNO 

              

 

ACTIVITÉS À VENIR 

14 janvier 2021 

Réunion du comité des 

finances 

Bureau du district, midi 

 

14 janvier 2021 

Réunion du conseil 

consultatif des parents 

SJF 

 

18 janvier 2021 

Première journée 

d’examens 

SJF 

 

19 janvier 2021 

Réunion du conseil 

consultatif des parents 

MHS 

 

20 Janvier 2021 

Réunion du conseil 

consultatif des parents 

WMS 

 

21 janvier 2021 

Réunion du comité des 

relations publiques 

Bureau du district, midi 

 

22 janvier 2021 

Réunion du comité plénier 

sur les politiques 

Bureau du district, 17 h 15. 

 

27 janvier 2021 

Réunion du conseil 

consultatif des parents 

RLN 
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